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 ساوه –کریمی،خبرنگارتوسعه ایرانی-دبیر اجرایی خانه 
کارگر شهرستان های ساوه و زرندیه گفت: کمبود نیروی کار در 

واحد های تولیدی و صنعتی در این شهرستان ها جدی است.
داود میرزایی در نشست دبیران خانه کارگر مناطق تهران، 
قم، البرز و ساوه و زرندیه در خانه کارگر ساوه اظهار کرد: وجود 
واحد های تولیدی و صنعتی متعدد در ساوه و زرندیه، نیازمند 
تأمین زیرساخت های مناســب برای پذیرش نیروی کار از 

سراسر کشور به این شهرستان ها است.
وی ادامــه داد: هم اکنــون تأمیــن مســکن یکــی از 
زیرساخت های اساســی در ساوه و زرندیه اســت که باید با 

احداث شهرک مسکونی کارگری برای آن اقدام شود.
دبیر اجرایی خانه کارگر شهرستان های ساوه و زرندیه با 
اشــاره به این که کارگران از مصوبه شورای عالی کار به دیوان 
عدالت اداری شکایت می کنند، بیان کرد: با گذشت چندین 
هفته از تصویب افزایش ۲۷ درصدی مزد کارگران در شورای 

عالی کار و کارگران نسبت به این مهم، اعتراض دارند.
میرزایی با بیان اینکه کارگران خواستار ابطال مصوبه مزدی 
سال ۱۴۰۲ هستند و سؤال آن ها از دولت این است که طبق 
چه ملاکی حقوق کارگران را تنها ۲۷ درصد افزایش داده است، 
گفت: این میزان از افزایش حقوق بی انصافی در حق کارگران 

است و کفاف هزینه های زندگی را نمی دهد.
شادبخش؛ دبیر اجرایی خانه کارگر کرج و مدیر خانه کارگر 
مناطق تهران، قم، البرز و ساوه و زرندیه نیز گفت: کمبود نیروی 
کار و ماهر به عواملی مانند مهاجــرت، پایین بودن حقوق و 
دستمزد و… بستگی دارد که می توان با شناسایی فرصت ها و 

تهدیدها از آن برای پیشبرد اهداف کمک گرفت.

وی افزود: در شرایط موجود اقتصادی و با توجه به حداقل 
دستمزد کارگری، چگونه می توان انتظار داشت یک کارگر با 
توافق کارفرمای خود به حق و حقوق قانونی برســد لذا اصل 

قانون کار در هرکجای کشور لازم الاجراست.
مدیر خانه کارگر مناطق تهران، قم، البرز و ساوه و زرندیه نیز 
با تأکید اینکه حمایت از جامعه کارگری در اغلب کشورهای دنیا 
وجود دارد، اضافه کرد: حداقل های دریافت حقوق و حمایت 
قانون جزو کنوانسیون های بین المللی کار است لذا مجلس باید 

حداقل های جامعه کارگری را ارتقاء دهد.
شــادبخش با بیان این که جامعه کارگری ایران به  عنوان 
ستون فقرات تولید کشور محسوب می شوند ، گفت: این قشر 

از جامعه همراه و همگام نظام بوده است.
علیرضــا امیــری؛ رئیــس کانــون بازنشســتگان و 
مستمری بگیران تأمین اجتماعی استان مرکزی نیز گفت: 
وضعیت هزینه های درمان افراد تحت پوشش تأمین اجتماعی 

مناسب نیست و باید برای آن چاره اندیشی شود.
وی با اشاره به سرســام آور بودن هزینه دریافت خدمات 
درمانی افزود: اگــر به دلیل حقوق های پایین، ســفره های 
بازنشســتگان خالی اســت، به دلیل ضعف درمــان نیز با 
انواع بیماری ها دســت و پنجه نرم می کننــد. رئیس کانون 
بازنشســتگان و مســتمری بگیران تأمین اجتماعی استان 
با اشــاره به این که بازنشســتگان همچنان به دنبال تحقق 
۲۵ درصد همسان سازی هستند، افزود: ۲۷ درصد افزایش 
حقوق کارگران با تورم موجود منطقی نیســت و ما خواستار 
ابطال آن هســتیم. امیری با انتقــاد از کم لطفی هایی که در 
سال های گذشته درباره کارگران صورت گرفته، گفت: پس 

از آنکه کارگر به بازنشســتگی می رسد، باید همچنان نگران 
استمرار بی مهری ها باشد. وی با یادآوری اینکه افزایش حقوق 
بازنشستگان بر اساس مصوبه دستمزد شورای عالی کار صورت 
گرفته است، گفت: پیشنهاد ما این بود با تغییر ساختار شورای 
عالی کار یک نفر از جامعه بازنشسته به ترکیب شورای عالی 
کار اضافه شــود تا با حضور در جلسات شــورای عالی کار در 
جریان روند تصمیم گیری قرار داشته باشد تا به محض تصویب 

دستمزد، افزایش حقوق بازنشستگان را تصویب کند.
رئیس کانون بازنشســتگان و مســتمری بگیران تأمین 
اجتماعی اســتان مرکزی درباره مطالبات بــر زمین مانده 
بازنشســتگان کارگری گفت: تأمین اجتماعی باید تکلیف 
۲۵ درصد باقیمانده همسان سازی را مشخص کند. اگر دولت 
بدهی خود به تأمین اجتماعی را بپردازد، اعتبار برای اجرای 
باقیمانده  متناسب سازی فراهم می شود و سازمان می تواند 
آن را اجرایی کند و حتی مابه التفاوت ماه های سپری شده از 

سال گذشته را به بازنشستگان بپردازد.
فتح الله بیــات دبیر اجرائی خانه کارگر شــرق تهران نیز 

گفت: برگزاری کلاس های آموزشــی حضوری کوتاه مدت 
هزینه بالائی دارد و نمی توان با دریافت حق عضویت ثابت آن 

را تأمین کرد.
وی با اشاره به مشــکلات کارگران نیز افزود: قراردادهای 
موقت زیبنده  این قشــر نیســت و گاها کارگری با ۲۵ سال 
به صورت قراردادی بازنشسته می شــود که باید به این مهم 

رسیدگی شود.
دبیر اجرائی خانه کارگر شــرق تهران ادامه داد: بسیاری 
از کارگران اضافه کار اجبــاری انجام می دهند؛ این اضافه کار 
چه از سر اجبار کارفرما باشد و چه جبر زندگی، در هر صورت 
کارگران را دچار بیماری می کند. کارگری که بعد از دو شیفت 
کار آخر شب به خانه می رود دیگر رمقی برای حضور در کنار 

خانواده  خود ندارد.
بیات با بیان این که افزایش فعالیــت جامعه کارگری در 
کاهش نرخ بیکاری مؤثر اســت، خاطرنشان کرد: حمایت از 
جامعه کارگری زمینه ساز تحقق رونق تولید و بهبود وضعیت 

اقتصادی است

درنشست دبیران خانه کارگر مناطق تهران، قم، البرز و ساوه و زرندیه در خانه کارگر ساوه مطرح شد؛

 کمبود نیروی کار در واحد های تولیدی 
و صنعتی ساوه جدی است

اصفهان-مریم مومنــی، خبرنگار 
توسعه ایرانی-رئیس کمیسیون سلامت، 
محیط زیست و خدمات شهری شورای 
اسلامی شهر اصفهان گفت: بیش از ۵۰ 
میلیارد تومان در بودجه سازمان خدمات 
موتوری و حدود ۲۰۰ میلیارد تومان در 

بودجه شهرداری مرکزی اصفهان برای 
خرید امکانات مکانیــزه در نظر گرفته 
شده است که بیشتر برای حوزه نظافت و 
شست وشوی معابر شهر مصرف می شود.

 شهرداری ها لایحه بودجه یک ساله 
را در راستای اهداف میان مدت، تکمیل و 

بهره برداری از پروژه ها و انجام فعالیت های 
جاری شهر به شورای اسلامی شهر تقدیم 
می کنند تا با دریافت مصوبه، این شورا بر 
فعالیت ها، اقدامات و پروژه های شهری 

نظارت داشته باشند.
با توجه به اینکه بودجه شهرداری در 

دو بخش عمرانی و جاری هزینه می شود، 
هرچه میزان بودجه جاری، نســبت به 
کل بودجه سالانه کمتر باشد، با توسعه 
و ارتقای زیرســاخت ها و امکانات شهر 
همراه خواهــد بــود. در بودجه ۱۴۰۲ 
شــهرداری اصفهان، حــدود پنج هزار 

میلیارد تومان معادل حدود ۲۸ درصد، 
مربوط به بودجه جاری است و به مسائلی 
همچون پرداخت حقوق کارکنان، نظافت 
شهر و فعالیت های حوزه خدمات شهری 

مربوط می شود.
چندین سال بود که مدیریت شهری 
اصفهان برای تفکیک پسماند فعالیت های 
قابل توجهی همچون برگزاری کلاس های 
آموزشــی، تبلیغات شــهری، ترغیب 
شــهروندان با در نظر گرفتن بسته های 
تشویقی همچون بیمه آتش سوزی انجام 
داده بود اما از چهارم تیرماه سال گذشته، 
اجرای طرح جدید جمع آوری پسماند 
بر اســاس روزهای زوج و فــرد هفته در 
شهر اصفهان آغاز شد. بر همین اساس 
مسیرهای جمع آوری پسماند که طبق 
روزهای زوج و فرد ماه برنامه ریزی می شد، 
در حال حاضر بر اســاس برنامه ریزی، 
روزهای زوج هفته شامل شنبه، دوشنبه 
و چهارشنبه و روزهای فرد هفته شامل 
یکشنبه، سه شنبه و پنجشنبه از در منازل 

شهروندان جمع آوری می شود.
برای تحقق طرح جدید جمع آوری 
پسماند تر، فعالیت هایی همچون نصب 
پلاکارد سطح محلات شــهر، آموزش 
چهره به چهره شهروندان و تبلیغات شهری 
انجام شده اســت تا این طرح بدون هیچ 

کم وکاستی اجرا شــود؛ از همان ابتدای 
اجرای طرح جدید جمع آوری پسماندها 
مهدی بقایی، معاون محیط زیســت و 
خدمات شهری شهردار اصفهان تاکید 
کرد که اجرای این طــرح به هیچ عنوان 
منجر به تعدیل نیرو یــا کاهش حقوق 
کارگران خدمات شــهری نخواهد شد، 
بلکه یکی از اهداف اصلی آن ارتقای رفاه 
کارگران شــهرداری است تا آنها بتوانند 
حداقل یک شــب در هفتــه را در جمع 

خانواده خود باشند.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر اصفهان مطرح کرد:

استفاده از ماشین آلات به روز برای نصف جهانی زیباتر
رئیس کمیسیون سلامت، 

محیط زیست و خدمات 
شهری شورای اسلامی 

شهر اصفهان گفت: بیش از 
۵۰ میلیارد تومان در بودجه 
سازمان خدمات موتوری و 
حدود ۲۰۰ میلیارد تومان 

در بودجه شهرداری 
مرکزی اصفهان برای خرید 

امکانات مکانیزه در نظر 
گرفته شده است

اراک-صادقی،خبرنگارتوســعه ایرانی-رئیس سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهری شــهرداری اراک گفت: 
شهرداری با هدف زیباسازی شهر و استفاده بهتر شهروندان 
از محیط شــهری، اقدام به جانمایی و نصب نیمکت های 

جدید در پیاده راه امیرکبیر و پیاده راه محسنی کرده است.
 احمد حســنی اظهار کرد: نصب نیمکت در مکان های 
مختلف، این امکان را به شهروندان می دهد که در زمان های 
مورد نیاز، اســتراحت کنند و از فضای اطراف لذت ببرند، 
به همین دلیل شــهروندان با اســتفاده از مبلمان شهری 
می توانند اوقاتی از روز را در میان شهروندان و در فضاهای 
شهری سپری کنند و از تعامل و گفت وگو با یکدیگر نهایت 

استفاده را ببرند.
وی با تاکید بر اهمیت رسیدگی به سیمای بصری شهر 
و نصب مبلمان شهری در نقاط مختلف شهر افزود: سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهرداری با هدف زیباسازی شهر و 

استفاده شهروندان از محیط شهری اقدام به جانمایی و نصب 
نیمکت های جدید در پیاده راه امیرکبیر، پیاده راه خیابان 
محسنی، خیابان شهدا، خیابان شهید ادبجو و میدان شهدا 

برای تأمین رفاه و آسایش شهروندان اراکی کرده است.
رئیس ســازمان ســیما، منظر و فضای ســبز شهری 
شهرداری اراک خاطرنشــان کرد: حدود ۱۹۰ نیمکت در 
سطح شهر به ویژه مناطق چهار و پنج نصب شده است، سال 
گذشــته نیز نیمکت هایی در خیابان های مناطق مختلف 
شهر اراک نصب شده است و این نیمکت  گذاری ادامه خواهد 
داشت. حسنی گفت: نیمکت های موجود در سه نوع مختلف 
بتنی، چوبی و فلزی طراحی به منظور نصب در معابر شهری 

ساخته و نصب می شوند.
وی افــزود: نصــب نیمکت هــای جدید در راســتای 
خدمت رسانی به شــهروندان در دیگر مناطق شهر توسط 
سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری در حال انجام است.

همدان-خبرنگارتوســعه ایرانی-مدیرعامل شرکت 
آب منطقه ای همدان گفت: مجموع بارش های اســتان 
در ســال آبی ۱۴۰۲-۱۴۰۱ تا روز )دوشنبه( به صورت 
متوســط ۲۷۵ میلی متر)برف و باران( ثبت شد که این 
میزان نسبت به بارش های مدت مشابه سال آبی گذشته 

حدود ۲۱ درصد افزایش دارد.
محمد ضروری با اشاره به اینکه میانگین بارش های 
بلند مدت ۵۰ ساله اســتان همدان از ابتدای مهر تا ۳۱ 
اردیبهشت ۳۳۳ میلی متر اســت، افزود: این میزان در 
ســال جاری ۵۸ میلیمتر کمتر از میانگین بلند مدت و 
۴۷ میلیمتر بیشــتر از مدت مشابه ســال گذشته ثبت 

شده است.
وی اظهار داشت: با این وجود میزان بارش های سال 
آبی جاری نسبت به میانگین مدت مشابه ۵۰ سال گذشته 

حدود ۱۸ درصد کاهش را نشان می دهد.

ضروری تصریح کرد: در محدوده مطالعاتی همدان ـ 
بهار، ایستگاه سد اکباتان ۲۴۶ میلی متر بارندگی رخ داده 
که این میزان در مدت مشابه سال گذشته ۲۶۳ میلی متر 

بود که هفت درصد کاهش را نشان می دهد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای همدان تصریح کرد: 
در محدوده مطالعاتی نهاوند- ملایر، ایســتگاه وراینه با 
۴۶۳ میلی متر بیشترین بارندگی رخ داده که این میزان در 
مدت مشابه سال گذشته ۳۸۶ میلی متر بود که ۱۷ درصد 

افزایش را نشان می دهد.
کمتر از میانگین بلند مدت و ۴۷ میلیمتر بیشــتر از 

مدت مشابه سال گذشته ثبت شده است.
ضروری بیان کرد: در محــدوده مطالعاتی قهاوند نیز 
۱۹۰ میلی متر بارندگــی رخ داده که این میزان در مدت 
مشابه ســال گذشــته ۱۵۴ میلی متر بود که ۱۹ درصد 

افزایش را نشان می دهد.

 بارندگی در همدان 21 درصد افزایش یافتتجهیز پیاده راه های اراک به مبلمان شهری

خبرخبر

 نهضت آسفالت در روستاهای 
محمدیه کلید خورد

قزوین –مصطفی مرادی،خبرنگارتوسعه ایرانی-
با امضای تفاهم نامه بین بخشدار محمدیه و مدیرکل 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قزوین، نهضت 
روکش آسفالت معابر روستا های بخش محمدیه 

آغاز می شود.
به گزارش خبرنگارما، محسن آخوندی بخشدار 
محمدیه در این باره اظهارداشــت: اجرای نهضت 
آسفالت بزودی در روستاهای بخش محمدیه آغاز 

می شود.
وی بیان کرد: بازنگری طرح هــای هادی نیز با 
نگاه توسعه هدفمند، مراحل پایانی خود را سپری 

می کند.
بخشدار محمدیه گفت: در سال ۱۴۰۲ با توجه 
ویژه دولت ســیزدهم به ارائه خدمات روستایی و 
اختصاص قیر یارانه ای، عملیات زیرسازی و آسفالت 
معابر روســتاهای بخش محمدیه بسرعت انجام 

می شود.
آخوندی با اشــاره به جلســه پیگیری آخرین 
وضعیت پروژه بهسازی و آسفالت معابر و بازنگری 
طرح های هادی روستاهای بخش محمدیه، افزود: در 
نشستی در بنیاد مسکن استان خوشبختانه بازنگری 
طرح هادی روستاهای بخش در مرحله تکمیل است 
و امیدواریم در ابلاغ آن نیز تسریع شود تا درخواست 

های مردمی در زمینه توسعه روستایی محقق شود.
وی با بیان اینکه تصمیمات خوبی برای اجرای 
پروژه های روســتایی بخش اتخاذ شده یادآورشد: 
دهیاران روستاهای بخش، ضمن تسریع در جذب 
سهمیه قیر یارانه ای سال ۱۴۰۲، نسبت به شناسایی 
پیمانــکاران واجــد صلاحیت و معرفــی و انعقاد 

تفاهم نامه در اسرع وقت اقدام خواهند کرد.

  1۰ پروژه ورزشی
 در هفته دولت در گلستان 

افتتاح می شود
 گرگان-آذری،خبرنگارتوسعه ایرانی-مدیرکل 
ورزش و جوانان استان گلســتان گفت: ۱۰ پروژه 
ورزشی در دهفته دولت در گلستان با  با اعتباری بالغ 
بر ۱۲۰ میلیارد ریال به بهره برداری خواهد رسید و 
اعتبارات ورزشی استان در سال مالی اخیر به نسبت 

مشابه سال قبل ۳ برابر شده که بسیار خوب است.
قاسمعلی برزمینی  اظهار کرد: ۱۰ پروژه ورزشی 
در دهفته دولت در گلستان به بهره برداری خواهد 
رسید و در سال گذشــته با تلاش های انجام شده 
توانستیم ۱۵ پروژه ورزشــی افتتاح کنیم. با بهره 
برداری از این پروژه های ســرانه ورزشی استان در 
بخش روســتایی و شــهری افزایش چشمگیری 

پیدا کرد.
وی ادامه داد: گلستان حدود ۲ میلیون جمعیت 
دارد که ورزشکاران حرفه ای در رشته های والیبال، 
کشــتی، بســکتبال با ویلچر، فوتبال، فوتسال و... 
فعالیت می کنند و استان ظرفیت بسیار بالایی در 
استعدادهای ورزشی دارد که باید بیشتر مورد توجه 

قرار بگیرد.
برزمینی بیان کرد: درسال گذشته تعداد ۲۳ نفر 
از ورزشکاران که شرایط احراز استخدامی داشتند 
در دستگاه های اجرایی جذب شدند و تلاش داریم 
چندین نفر از ورزشکارانی که در ماه های گذشته در 
مسابقات جهانی و آسیایی مقام بدست آوردند آنها را 

هم جذب کنیم.
وی بیان کــرد: از تمام قهرمانــان بین المللی 
استان در ســال گذشته که مقام کســب کردند با 
حضور استاندار تجلیل شد و در ســال ۱۴۰۰ آمار 
ورزشــکاران ســازمان یافته ۴۰ هزار نفر بودند و با 
توجه به تلاش های مجموعه ها آمار ورزشکاران در 

سالجاری به ۷۱ هزار نفر رسید.
وی افــزود: در دهه کرامت و هفتــه مواد مخدر 
برنامه های فرهنگی و ورزشی و یک همایش پیاده 
روی خانوادگی به صورت پخش زنده برگزار می کنیم. 
بر اســاس مصوبه شــورای عالی انقلاب فرهنگی، 
ارگان ها و ادارات مکلف به در اختیار قراردادن اماکن 
ورزشــی خود بطور رایگان به جانبازان و معلولین 

هستند.
وی خاطرنشان کرد: در سال گذشته ورزشکاران 
توانستند ۶۵ مدال طلا، نقره و برنز جهانی و آسیایی 
کسب کنند که ۷۰ درصد آنها ساکن گرگان بودند. 
اماکن ورزشی از ســرمایه های اصلی ما هستند که 
محل پرورش، کشــف، تعلیم و تربیت ورزشکاران 

محسوب می شوند

استانها


